

呼召與同行 徵求正道夥伴

在曠野中，當摩西向神傾訴：「管理這百姓的責任太重了，我獨自擔當不起」（民11:14），耶和華對摩西說：

「你從以色列的長老中招聚七十個人，就是你所知道作百姓的長老和官長的，到我這裡來...我要把降於你身上的靈分賜他們，他們就和你同當這管百姓的重任，免得你獨自擔當。」
(民數記11:16-17)

感謝神，那一日，神從以色列百姓中興起了七十位長老，與摩西並肩同行，分擔聖工，一起完成神所托付的任務。

感謝神，今天正道福音神學院同樣領受這份感動——我們恆切禱告，如同當年神為摩西興起七十長老，如今也為正道興起「正道70長老」，成為我們忠心的屬靈夥伴，攜手承擔培育神國工人的使命。我們誠摯邀請你成為

- 正道的禱告守望者
- 正道的培訓支持者
- 正道神學教育的推動者

就像當年的摩西不再獨自負重，今天的正道，也盼望有您一起同行。願神的感動臨到您心中，讓我們彼此成為祝福，同心興旺神的國度。

您，願意成為「正道70長老」嗎？

這個決定，從禱告開始。誠邀您先安靜尋求神的心意，讓神用您所領受的恩典，來成就祂在神學教育中的計畫。若您有感動，邀請您每年奉獻10,000+美元(每月\$1000↑)，或您願意成為「正道300勇士」、成為「正道1000護衛」，或攜手成為「正道企業夥伴」，與我們一同承擔裝備神國工人的使命，培育未來的教會領袖！

願您在禱告中遇見神的旨意，並在奉獻中經歷祂的信實與祝福。



線上奉獻



回應：我

願意與神同工，成為

- | | | | | |
|--------------------------------|---|---|--|---|
| ☐ 正道代禱者 | ☐ 正道 70 長老
一年奉獻超過
10,000美元
(或每月\$1000↑) | ☐ 正道 300 勇士
一年奉獻超過1200
美元
(或每月\$100↑) | ☐ 正道1000護衛
一年奉獻超過
600美元
(或每月\$50↑) | ☐ 正道企業夥伴
將企業收益的
_____%
支持正道 |
|--------------------------------|---|---|--|---|

☐ 我願意回應神的呼召，來正道接受裝備。

CALLING FOR LOGOS PARTNERS

THE CALL TO JOURNEY TOGETHER

In the wilderness, Moses cried out to the Lord, saying, *“I cannot carry all these people by myself; the burden is too heavy for me”* (Numbers 11:14). In response, the Lord said to him,

“Bring me seventy of Israel’s elders who are known to you as leaders and officials among the people. Have them come to the tent of meeting... I will take some of the power of the Spirit that is on you and put it on them. They will share the burden of the people with you, so that you will not have to carry it alone.” (Numbers 11:16–17, NIV)

Praise God! On that day, the Lord raised up seventy elders from among the Israelites to stand alongside Moses, sharing the holy work and fulfilling the task entrusted by God together.

Today, Logos Evangelical Seminary also looks to God with the same prayer. Just as He raised up seventy elders for Moses, we are praying for “Logos 70 Elders”—faithful partners who will walk with us in the mission of training Kingdom servants. We invite you to stand with us as:

- **A PRAYER INTERCESSOR FOR LOGOS,**
- **A SUPPORTER OF THEOLOGICAL TRAINING,**
- **A PROMOTER OF SEMINARY EDUCATION**

Just as Moses was no longer left to bear the burden alone, so Logos desires to walk alongside you today—that together, in Christ, we may be a blessing to one another and labor side by side for the advance of God’s Kingdom.

Will you consider becoming one of the “Logos 70 Elders”?

This decision begins with prayer. We invite you to quietly seek the Lord’s will first. Should the Lord so move your heart, we invite you to join the “Logos 70 Elders” through an annual offering of \$10,000 or more (or \$1,000 or more monthly). You may also participate as one of the “Logos 300 Warriors,” “Logos 1000 Patrons,” or as a “Logos Enterprise Partner,” together bearing the sacred task of preparing future pastors and leaders for Christ’s Church.

May you encounter God’s will in prayer and experience His faithfulness and blessing through your giving.



Online Donation

I  AM WILLING TO JOIN GOD IN HIS WORK AND BECOME

- | | | | | |
|--|--|---|--|---|
| ☐ Logos Prayer Intercessor | ☐ Logos 70 Elders
Annual offering of \$10,000+ (or \$1000+ monthly) | ☐ Logos 300 Warriors
Annual offering of \$1,200+ (or \$100+ monthly) | ☐ Logos 1000 Patrons
Annual offering of \$600+ (or \$50+ monthly) | ☐ Logos Enterprise Partner
Support Logos by dedicating ____% of my business revenue. |
|--|--|---|--|---|

☐ In response to God’s call, I am willing to come to Logos to be equipped for His work .